
 

Build4Asia 2024 Surpasses Previous Records
Build4Asia 2024 凝聚業界專才再創高峰

 

Build4Asia 2024 has concluded with resounding success, drawing an impressive
turnout of 4,600 professional buyers from both local and regional area. Notably,
69% of attendees held senior management positions, reaffirming the event's
status as a pivotal platform for industry leaders. This year’s expo surpasses
previous editions in both scale and significance, marking a notable advancement
in gathering stakeholders to achieve smart and sustainable goals.

Build4Asia 2024 圓滿結束，吸引了4,600名本地和區內專業買家到場，當中69%為
高級管理層，再次印證了展覽作為業界溝通平台的重要性。本屆展覽的規模及影響
力皆更勝從前，成功凝聚業界專才，加速實現智慧及可持續建築目標。
 
 

Snapshots of Build4Asia 2024
展會精彩瞬間

Secretary for Commerce and
Economic Development Dr Bernard
Chan, JP, industry associations,
exhibitors and buyers celebrated
industry excellence at our opening
ceremony.

商務及經濟發展局副局長陳百里博士，
行業協會、參展商及買家於開幕典禮上
共賀行業盛事。

 Over 100 hours of educational
seminars and discussions thanks to
the contribution of sought-after
speakers from the building, security
and environmental industries.

感謝來自建築、安全和環保業的知名講
者帶來了超過 100 個小時的專題講座和
討論。

 
 

Post Show Report is now available online!
展會報告現已上線!

 
Read More
了解更多

 

 

Book now for the Next Edition
立即預訂下屆展位
70% of exhibitors have already rebooked for the next edition, which is set to take
place from 14-16 May at HKCEC. Secure your place now to position your brand in
front of the local and regional building & security communities!

下屆Build4Asia將於 5 月 14 日至 16 日假香港會議展覽中心舉行，而七成的參展商
已率先預訂下屆展位。立即參展，向本地及區內建築及安防買家推廣您的品牌！
 

Stand Packages
參展費用及形式

 

Space Only

(min.18m2)

US$530/m2

Walk-on Package

(min.9m2)

US$580/m2

Premium Package

(min.18m2)

US$620/m2

 

exhibit@build4asia.com

+852 3709 4981

Contact us now to secure your prime location!
立即聯絡我們 預訂最佳展位！

 

 

Organiser: Informa Markets

17/F, China Resources Building,

26 Harbour Road, Wanchai,

Hong Kong

+852 3709 4981

exhibit@Build4Asia.com
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